
   

, MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA-LIPENCE

, -. Uřad městské části Praha-Lipence

za K Obci 47, 155 31 Praha 5 — Lipence

 

 

Č.j.:1473/9-2022 v Praze dne 22. září 2022

. Miroslav ČÍŽEK Počet listů: 2

Přílohy: 0

Doplnění poskytnutých informací podle zákona. č. 106/1999 Sb. na doplňující žádost ze dne

9. 9. 2022 pod C.j.:1368/8-2022 — zaslání

Dne 26. srpna 2022 jste osobně doručil na Úřad Městské části Praha-Lipence, svou žádost o

poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím ve znění

pozdějších předpisů, (dále jen z. č. 106/1999 Sb.) adresovanou starostce MČ Praha-Lipence Mgr.

Lence Kadlecové, kde žádáte o poskytnutí informací týkající projednávání konkrétních bodů na

jednáních Rad MČ a Zastupitelstev MC. Informace Vám byla poskytnuta dne 8. září 2022 pod Č.j.:

1368/8-2022, a dne 9. září jste požádal o jejich doplnění ato:

V bodě C) jste odkázala na Vaši odpověď z 15. 11. 2021 Č.j.: 1650/11-2021. Právě kvůli neurčitosti

této původní Vaší odpovědi a po Vašem sdělení na zastupitelstvu nevymáhat smluvní pokutu na

zhotoviteli (tzv. školní zahrady na poz. parc. č. 35), jsem položil otázky tak, jak byly v dotazu z 1. 11.

2021 formulované. Vaše odpověď, nejasná, neodůvodnitelná neodůvodněné, je stále stejná.

Kde tedy, podle Vás, nastal problém, jak uvádíte: Vzhledem k obtížné komunikaci se

zhotovitelem v konečné fázi neby/o jasné, kdy dojde k převzetí díla. Následně bylo třeba proces

ukončit s proplacením faktury“. Dílo bylo ale v den podepsání dodatku smlouvy o dílo z 20. 12. 2019

již 4 týdny po předání objednateli-městské části!

Dotaz:

V čím zájmu bylo a je neuplatnit smluvní pokutu (penále) ve výši 297 110,- Kč (podle vyčíslení

v Kontrolni zprávě a nikým nerozporované) za pozdní dokončení díla?

Informace poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Neuplatňování pokuty bylo vzájmu MČ — viz Stanovisko ke Kontrolní zprávě ze dne 10.2.2022

zveřejněné 11.4.2022, str 3:

Vzhledem ke sporné odpovědnosti za nedostatečnou projektovou dokumentaci je zadavatel

přesvědčen, že pokuta za prodlení je vymahatelná jen obtížné a očekávané náklady spojené

s vymáháním takovéto pohledávky by mohly být neúměrně vysoké. Zadavatel proto uzavřením

Dodatku č. 1 zvolil smírné vyrovnání se zhotovitelem ve snaze stavbu co nejdříve dokončit a předat

k užívání.

IČO: 00241431 e-mail: urad@mclipence.cz

ISDS: a4da5ui tel.: 257921167

www.praha-lipencecz



Dotaz:

Je toto konání městské části, pod Vaším vedením, v souladu s nakládáním a správou ciziho

(obecního) majetku?

Informace poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Ano.

Dotaz:

Můžete mě stručně a logicky odpovědět?

Informace poskytuje starostka MČ Mgr. Lenka Kadlecová:

Ano, viz výše.

   

 

Ing. Petr Jindr

tajemník úřad
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Paní starostko,

dne 8.9.2022 jsem od Vás dostal, prostřednictvím tajemníka úřadu lng. P. Jindry,

odpovědi na mě dotazy ze dne 26.8.2022.

V bodě C) jste se odkázala na Vaši odpověď z 15.11.2021, čj. 1650/11-2022. Právě

kvůli neurčitosti této původní Vaší odpovědi a po Vašem sdělení na zastupitelstvu

nevymáhat smluvní pokutu na zhotoviteli díla (tzv. školní zahrady na poz. 35) na zhotoviteli

díla, jsem položit otázky tak, jak byly v dotazu z 1.11. 2022 formulované.

Vaše odpověď, nejasná, neodůvodnitelná a neodůvodněná, je stále stejná.

Ale už ve Vaší tehdejší odpovědi, z 15.11.2021, jsou nejasnosti, vyplývající z

chronologie úkonů a průběhu zmíněného díla, viz zejm. strany 4 a 5 Kontrolní zprávy z

11.2.2022 (dále též Zpráva). Z ní rekapituluji jen část a pro osvěžení Vaší paměti:

- převzetí díla 13.11.2020 (smluvni termín 30.6.2020l)

- uzavření dodatku 10.12.2020 (na strané 1 dole je text cit.: .. ...strany nemají vůči sobě

Žádné další závazky ani pohledávky. )

- 10.12.2020 faktura č. 2020010578 SARAHS associates na 394 450,86 Kč; (tedy v den

uzavření dodatku).

Standardní proces s proplácením oprávněně faktury je obvykle tento (zjednodušeně):

— fakturu s náležitostmi daňového dokladu doručí zhotovitel objednateli

— oprávněnost faktury, věcnou, podle smlouvy,...), zkontroluje oprávněný pracovník

objednatele a správnost údajů potvrdí

- fakturu, podle vnitřních předpisů objednatele, schválí před pokynem k úhradě, jiný

oprávněný pracovník objednatele

— faktura putuje k pracovníkovi-pracovnici (účetní) k likvidaci (úhradě faktury) ve lhůtě

splatnosti

- částka ve faktuře je bankou odepsaná z účtu objednatele a připsaná na účet zhotovitele.

Tim proces, většinou, končí.

Kde tedy, podle Vás, nastal problém, jak uvádíte, cit " Vzhledem k obtížné komunikaci se

zhotovitelem v konečné fázi prací neby/o jasné, kdy dojde k převzetí díla. Následně bylo

třeba proces ukončit s proplacením faktury".

Dílo bylo ale v den podepsání dodatku smlouvy o dílo z 20.12.2019 již 4 týdny po

předání objednateli-městské části!

Nemohu se nezeptat:

V čim zájmu bylo aje neuplatnit smluvni pokutu (penále) ve výši 297 110 Kč (podle

vyčíslení v Kontrolní zprávě a nikým nerozporované) za pozdní dokončení díla?

Je toto konání městské části, pod Vaším vedením, v souladu s nakládáním a správou cizího

(obecního) majetku? Dovoluji si o tom silně pochybovat.

Můžete mě stručně a logicky odpovědět?

Paní starostko,

Váš závěr o účelovosti Kontrolní zprávy je skutečně zvláštní. Účelem jakekoliv kontroly je

zjistit skutečný stav věci, zejména průběh, financování, hospodárnost, dodržování předpisů a

postupy u kontrolované osoby.

V případě tzv. školní zahrady" byl kontrolou pověřený kontrolní výbor zastupitelstva, což je

uvedené na první straně Zprávy.



Pokud si Zprávu opravdu a pozorné přečtete, jsou ve Zprávě uvedené veškeré dostupné a

Vámi předané podklady a zjištěné skutečnosti. Závěry Zprávy pak jen vycházejí ze zjištěných

a doložených skutečnosti.

Za účelovou, viz poslední odstavec Vaši odpovědi čj. 1368/8—2022, pokládáte Zprávu

jmenem vedení MČ Lipence Vy.

Pani starostko, protože jsem byl upozorněn. že jakákoliv žádost, i o doplněni informace. má

být podaná podle zákona č. 106/1999 Sb., činím tak.

   

 

S pozdravem

   

Ing. Miroslav Čižek,

Lipence, 9. září 2022

  


